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Protokoll fra driftsstyremøte Smestad skole 

26/22 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjent. Ingen saker var meldt til eventuelt. En foresatt og en ansatt 

var fraværende, og foresatte hadde vararepresentant. Ingen vararepresentant fra 

ansatte var tilstede.  

27/22 Godkjenning av protokoll fra 23.05.2022 

Protokoll fra møte 23.05.2022 ble godkjent 

28/22 Oppstart 2022/23 

Rektor orienterer om oppstart på skoleåret 2022/23 på Smestad skole: 

• Nye fagplaner i forbindelse med ny læreplan (LK20). Smestad innførte fra 

oppstart august nye lokale fagplaner basert på ny læreplan. Det legges opp 

til hyppig evaluering av planene underveis. 

• SMAKS-skole er formelt slått sammen fra 01.08.22. Dette har vært en 

positiv start, og det meste av samarbeidet har jo eksistert tidligere også. 

Det bygges videre på allerede godt fundament.  

• Prosjekt Nye Smestad i uke 38/39. Skolen har i samarbeid med Oslobygg og 

Utdanningsetaten laget et elevmedvirkningsprosjekt om ny skole, der alle 

elevene deltar med innspill til skolegård og uteområder på nye Smestad 

skole. 

• Rehabiliteringsprosessen. Prosjektet er nå i gang (jf over), og 

reguleringsplanarbeidet har startet.  

• Leirskole for 7. trinn gjennomført. Og med suksess, som vanlig! 



29/22 Orientering om klager 

• Kort gjennomgang av klager på skolen for skoleåret 2021/22, i henhold til 

rutine for driftsstyrene (jf reglementet). Følgende kom opp i gjennomgangen:  

• Skyss: Foresatte har vært i kontakt både med skolen og med politisk 

representant (Ingrid Hopp), med ønske om å få tilbake ordningen med 

skoleskyss med drosje for førstetrinn. Foresatte har opplevd skolen som 

vanskelig å komme i dialog med i denne saken. Rektor tok dette til 

etterretning, og beklaget at dette har blitt slik. Rektor informerte også om 

at dette er en kommunal bestemmelse, ikke en avgjørelse tatt av skolen.  

• Læringsmiljø: Det ble presisert at dette punktet gjelder først og fremst det 

psykiske læringsmiljøet. Driftsstyret fikk så en kort gjennomgang av rutiner i 

saker der foresatte mener at de ikke blir hørt eller skolen håndterer en sak 

feil.  

• Spesialundervisning: Rektor ga en kort gjennomgang av saksgang ved behov 

for spesialundervisning. Her er det viktig å skille mellom utredning og 

tilrådning fra pedagogisk-psykologisk tjeneste (PPT) og det enkeltvedtaket 

som skolen fatter i etterkant. Det er enkeltvedtaket og elevens individuelle 

opplæringsplan som skal beskrive den ekstra støtten eleven får, og det er 

dette eventuelt foresatte kan være uenig i.  

• Øvrige punkt ble kort kommentert. 

30/22 Økonomisk status  

Kort gjennomgang av økonomisk status, basert på månedsrapport og rektors 

saksfremlegg. 

• Økonomisk situasjon pr i dag: Skolens økonomi ble gjennomgått, og det er 

godt håp om å komme i balanse for DETTE året, til tross for en prognose med 

negativt avvik. SMAKS ble kommunal 01.08, og har pr i dag ingen inntekter. 

Dette vil endre seg gjennom foreldrebetaling og kommunale tildelinger, og 

det er ingen grunn til å tro annet enn at SMAKS går i balanse. 

• Det ble presisert at "tiltakene" som er beskrevet i månedsrapporten er 

kommunale tildelinger som ikke ligger i budsjett, men som vi nå vet kommer 

til skolen. 

• IKT-tjenester: Dette er en usikker faktor, da dagens løsning med ekstern 

konsulent en gang pr uke ikke er en ønsket løsning. Økonomisk vil dette 

imidlertid etter planen ikke endre seg før høsten 2023. 

• Strømsparing: skolen har ikke fått noen indikasjoner på at skolens regnskap 

belastes av økte strømpriser. Det vil likevel kunne være både 

holdningsmessig og samfunnsmessig fornuftig å se på mulige tiltak framover 

for å begrense strømforbruket.  

31/22 Eventuelt 

• Nytt DS fra 01.01.2022: Alle politiske representanter er på valg fra nyttår. 

Det samme gjelder foresattrepresentantene, da begge to er siste års 

foresatte på Smestad. En ansattrepresentant har gått ut i permisjon, og må 

også erstattes.  

 

 

 


